
PROTOKÓŁ NR 9/15 

z posiedzenia Komisji Ładu i Porządku Publicznego, 

które odbyło się 9 grudnia 2015 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 15:00 a zakończyło o 16:00, uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Henryk Płoński – Przewodniczący komisji,

2. Kamila Pędziwiatr,

3. Mariusz Kubiak,

4. Stanisław Schmidt,

5. Beata Espenschied,

Nieobecni usprawiedliwieni: Zofia Ujma, Paweł Pituch.

Nieobecni nieusprawiedliwieni:

Obecni spoza grona Członków Komisji:

1. Krzysztof Gorczyca,

2. Bartłomiej Nawrocki.

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Spotkanie  z  pracownikiem  Urzędu  Miejskiego  z  Referatu  Gosp.  Komunalnej,  Infrastruktury

Technicznej i Ochrony Środowiska w temacie utrzymania zimowego dróg i chodników w mieście.

3. Omówienie niedoświetlonych miejsc w mieście

4. Sprawy różne.

5. Zakończenie.

Ad. 1  Posiedzenie Komisji Ładu i Porządku Publicznego prowadził Przewodniczący tej Komisji Pan

H. Płoński.

Na  posiedzenie  zaproszono  pracownika  Urzędu  Miejskiego  z  Referatu  Gosp.  Komunalnej,

Infrastruktury Technicznej i Ochrony Środowiska Pana Bartłomieja Nawrockiego. 

Ad. 2  W związku z pismem, które wpłynęło  27.11.2015 r. (…) do Urzędu Miejskiego oraz Biura Rady

od  Pani  (...),  dotyczącym  zimowego  utrzymania  chodników  przy  ul.  Zamkowej  oraz  Karkonoskiej,  Pan

Nawrocki poinformował zebranych, że drogi o których jest mowa w piśmie są drogami wojewódzkimi i nigdy

Gmina nie odśnieżała tych dróg ani chodników. Owszem, Miasto wystąpiło kiedyś z taką propozycja, że może

odśnieżać  ten  teren,  jednak  kwotę,  jaką  zaproponował  zarządca  była  niższa  o  1/3  kwoty,  która  jest

przeznaczona  na  utrzymanie  tej  drogi,  w  związku  z  czym  nie  doszło  do  porozumienia  w  tym  temacie.

Odpowiedź do Pani została już wystosowana przez pracownika z Referatu Gosp. Komunalnej, Infrastruktury

Technicznej i Ochrony Środowiska.

 Ad. 3  Pan Nawrocki przedstawił plany modernizacji oświetlenia na przyszły rok 2016.

Omówiono temat monitoringu. Pan Nawrocki przedstawił wstępną lokalizację umieszczenia kamer w

mieście.

Komisja  planuje  w I  kwartale  przyszłego roku wraz  z  Komisją  Komunalną wyjazd na wysypisko



śmieci do Kostrzycy.

Na tym posiedzenie zakończono.

Wnioski Komisji:

Wniosków brak.

Protokołowała:                                                                                                             Przewodniczący Komisji:

Henryk Płoński                                                                                                 Henryk Płoński

  


